
Протокол №9 

Засідання студентського самоврядування  

Відокремленого структурного підрозділу  

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж  

Сумського державного університету» 

 

 

 10 травня 2023 року                                                                              м. Конотоп 

 

Присутні: 17 

Голова студентського парламенту коледжу – Єлизавета Яцун 

Заступник голови студентської ради – Анастасія Москаленко 

Секретар – Тетяна Шадоріна 

Члени – 15 чоловік  

Відсутні: -1 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Доповідь керівника культурно-масового сектору, щодо виконаної роботи та 

плани на майбутнє. 

2. Інформація про виконання студентами правил внутрішнього розпорядку. 

3. Підготовка до Міжнародного дня захисту дітей. 

4. Обговорення результатів опитування здобувачів освіти щодо якості  

освітньо-професійної програми " Професійна освіта. Комп’ютерні технології ", 

" Фінанси і кредит ", " Економіка підприємства ", "Соціальна робота", " 

Будівництво та експлуатація будівель і споруд», "Розробка програмного 

забезпечення"   та задоволеності методами навчання та викладання у ВСП 

КІПФК СумДУ. 

5. Дотримання академічної доброчесності при написанні кваліфікаційних робіт 

здобувачами освіти. 

 



1. Доповідь керівника культурно-масового сектору щодо виконаної 

роботи та плани на майбутнє. 

СЛУХАЛИ: керівника культурно – масового сектору, Анну Рубан, яка 

проінформувала присутність про діяльність сектору: 

- Залучаємо до осередку творчості талановитих студентів коледжу; 

- Беремо активну участь в організації та проведенні різних заходів та генеруємо 

творчі ідеї в традиційних святах; 

- Займаємось підготовкою та оформленням виставкових творчих робіт, 

виготовляємо фото - зони до свят. 

ВИСТУПИЛИ: членкиня культурно - масового сектору, Карину Коновал, яка 

наголосила на тому, що за рік була проведена велика кількість заходів, як в 

онлайн так і в офлайн форматі. Систематично долучались до заходів в місті. На 

майбутнє багато нових ідей та задумів, які плануємо втілювати. 

УХВАЛИЛИ: продовжувати активно працювати культурно – масовому 

сектору, а всім членам студентської ради долучатися до організації та реалізації 

заходів, адже найбільше завдань та заходів саме у культурно – масового 

сектору. 

2. Інформація про виконання студентами правил внутрішнього 

розпорядку. 

СЛУХАЛИ: голову студентської ради Єлизавету Яцун, яка повідомила, що 

проаналізувавши ситуацію можна сказати, що студенти дотримуються правил 

внутрішнього розпорядку. Також здобувачі освіти постійно по сигналу 

«Повітряна тривога» спускаються в укриття (під час занять та в нічний час). 

 УХВАЛИЛИ: взяти інформацію до уваги. 

 

 



3. Підготовка до Міжнародного дня захисту дітей. 

СЛУХАЛИ: заступника директора з НВР Ольгу Мельник, яка повідомила, що 

наш навчальний заклад долучається до проведення свята в центрі міста для 

маленьких українців. 

ВИСТУПИЛИ: заступник голови студентської ради Анастасія Москаленко 

повідомила, що потрібно підготувати різні локації для розваг з дітьми. 

УХВАЛИЛИ: членам гуртка «Творчий простір» підготувати заготовки для 

локації по творчості, а членам студентської ради активно долучитись до 

міського заходу. 

4. Обговорення результатів опитування здобувачів освіти щодо 

якості  освітньо-професійної програми " Професійна освіта. 

Комп’ютерні технології ", " Фінанси і кредит ", " Економіка 

підприємства ", "Соціальна робота", " Будівництво та 

експлуатація будівель і споруд», "Розробка програмного 

забезпечення"   та задоволеності методами навчання та 

викладання у ВСП КІПФК СумДУ. 

СЛУХАЛИ: керівника наукового сектору Дар’ю Харченко, яка 

ознайомила присутніх з результати опитування здобувачів освіти 

щодо якості  освітньо-професійної програми " Професійна освіта. 

Комп’ютерні технології " та задоволеності методами навчання та 

викладання у ВСП КІПФК СумДУ: 













 

" Фінанси і кредит ": 











 

" Економіка підприємства ": 













 

«Соціальна робота»: 













 

        

«Будівництво та експлуатація будівель та споруд»: 













 

 

 

 

 

 

 

 



«Розробка програмного забезпечення»: 











 

УХВАЛИЛИ: взяти до відома результати опитування. 

5. Дотримання академічної доброчесності при написанні 

кваліфікаційних робіт здобувачами освіти. 

СЛУХАЛИ: студента спеціальності «Інженерія програмного забезпечення» 

члена студентської ради, який повідомив, що в коледжі діє положення      

відповідно до якого кваліфікаційні роботи студентів перед захистом 

перевіряються на плагіат за відповідними програмами. До захисту 

допускаються роботи у яких унікальність більше 50%. 

УХВАЛИЛИ: взяти до відома інформацію 




